
 

 

 
 
 
 
 

Skovvangskolen 

Bestyrelsesmøde 

Onsdag, 2024-10-9, kl. 17.15-19.00 

 

2024-F-1 Endelig dagsorden 

 

2024-F-1-0 Dagsorden for dette møde, kort mundtlig 

gennemgang mv. 

 17.15 

  Den er godkendt 

 

2024-F-1-1 Orientering om personalesituationen 

 

 17.20 

 Søren Hildebrand er ikke klar til at vende retur til arbejdet. Ledelsen har opfølgning med B & U chef, 

Stefan inden for de næste par uger.  

   

2024-F-1-2 Økonomi, aktuelle nøgletal 

Frank orienterer. 

 

Målet er at fastholde og kvalificere 

arbejdet vedr. en sund og god økonomi 

17.30 

  Budget for undervisningsdelen er påvirket af:  
• Nedlukning af kantine grundet til- og ombygning af skolen 
• Alle projekter styres under kontoen ”Lokale indsatser” og  

er p.t. ajourført ift. kendt viden herom 
• Alle øvrige driftskonti er justeret i forhold til forventning om  

forbrug for resten af året 
• Indregning af reducering af 1 børnehaveklasse 

 
Budget for SFO er påvirket af:  

• Lønforhøjelse svarer ikke det vi har fået tilført af midler 
• Ændringer i PPR-tildeling af midler gjorde at SFO fik tilført for stort beløb i vidtgående midler, 

som er blev tilbageført 
  

  

2024-F-1-3 IT 

- Udgifter på området 

- Regninger ved ødelagt udstyr 

Målet er at drøfte området samt finde 

et fælles afsæt i forhold til udgifter på 

området.  

17.50 

   I 2023 har vi brugt 258.000 kr. på reparation af Chromebook. Det var dog også i det år man gennemgik 



2 

 

 

alle Chromebooks og dermed formodentligt fandt flere fejl og mangler.  

Vi ønsker, som skole, at få klare retningslinjer/principper for, hvornår det er elevens (forældrenes) ansvar 

at erstatte en ødelagt Chromebook.  

Ledelsen laver et udkast til retningslinjer/principper, som sendes til Reza. Herefter vil Reza samle en lille 

gruppe, som kigger det igennem inden næste skolebestyrelse møde, hvor det vil være et punkt på 

dagsordenen.  

  

2024-F-1-4 Læringssamtale med Forvaltningen 

Frank orienterer om kommende læringssamtale. 

Målet er at fastholde opmærksomhed 

herom. 

18.30 

  Det som Skovvangskolen har valgt som fokus og være undersøgende på er: 

• Legende tilgange og Playfull learning  

 

2024-F-1-5 Byggeprojekter 

Frank orienterer. 

Målet er at opnå orientering herom. 18.40 

  Der er ekstra 1,4 mill til renoveringen af kantinen og flytningen af den. Der er pt. et valgfagshold, hvor de 

bliver involveret i hvilket udbud vores kommende kantine skal indeholde.  

Byggeriet holder tidsplanen.  

De midler vi har fået ift. forbedring af vores udemiljø var først planlagt til udmøntning 2026, det har vi 

fået lov til at gøre brug af, så det bliver færdig på samme tid med den nye bygning.  

Udbuddet vi har fået hjem på hele byggeriet, er bedre end forventet, hvilket gør at vi har ekstra midler. 

Måske skal de bruges til tale-alarm i den nye bygning, hvilket endnu ikke er afklaret. 

Noget af det vi har prioriteret at bruge de overskydende midler til er: 

• Renovering af de to trappetårne 

• Opgradering med maling af de lokaler som ikke var tænkt ind i renoveringen 

• Indgangspartiet nede ved tandlægerne, håndværk og design bliver ensrettet 

• Hvis der er flere midler, vil det blive prioriteret at lave en glasgang mellem Skovhuset og skolen. 
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Afrundende 

bemærkninger 

Forældrerepræsentanter, Louise Bro, Stine Skaarup, Kathryn Nielsen, Trine Henriksen, Heidi 

Johannsen, Lovisa Bergfriedt Andersen 

Medarbejderrepræsentanter, Mads Vejlgaard, Bjarke Carstensen 

Ledelsesrepræsentanter, Frank Hansen, Tove Pedersen 

Afbud: Kathryn, Louise, Trine og Lovisa 

 

 


